



## INSTALLMENT PLAN - EARLY BIRD DEAL-

Valid for Registrations until February 28<sup>th</sup>, 2019

**Bellow you will find the overview of your monthly payments. Please follow the instruction.**

The monthly payment amount depends on the type of accommodation and transfer, chosen with the Full Beat Madness package on the Registration Form on our website. All payments must be made via Bank Transfer to the Organizer's bank account (Additional information you can find on the bottom page).

### INSTRUCTION:

In the LEFT COLUMN ("**Package + Transfer**"), you can find the Full Beat Camp package with different types of transport. The price for the Bus transfer depends on which city you chose for departure.

On the RIGHT COLUMN ("**Accommodation Type**") you can find the accommodation types. Make sure you check the one you chose as a part of your registration process. Now you can sum up what your monthly payment amount is.

Example 1: If you chose **Full Beat Madness**, with **Basic Accommodation**, your monthly payment amount is 136,25€.

Example 2: If you chose **Full Beat Madness + Bus transfer from Graz**, with **Standard Accommodation**, your monthly payment amount is 178,25€.

**See Payment schedule bellow. Please note that ALL PAYMENTS must be paid by the appointed deadline.**

**If the payment deadlines are not met, additional charges will apply.**

**After the last payment is paid, you will receive confirmation about the full payment.**

PACKAGE + TRANSFER	ACCOMMODATION TYPE				
	NO ACCOMMODATION	BASIC ACCOMMODATION	BASIC WITH POOL ACCOMMODATION	STANDARD ACCOMMODATION	STANDARD DOUBLE ROOM ACCOMMODATION
	MONTHLY PAYMENT	MONTHLY PAYMENT	MONTHLY PAYMENT	MONTHLY PAYMENT	MONTHLY PAYMENT
<b>DEPOSIT + SERVICE FEE (PAID AT REGISTRATION)</b>	250,00 €	250,00 €	250,00 €	250,00 €	250,00 €
<b>FULL BEAT MADNESS</b>	77,25 €	136,25 €	146,25 €	146,25 €	161,25 €
<b>FULL BEAT MADNESS + BUS TRANSFER (Villach, Graz)</b>	109,75 €	168,75 €	178,75 €	178,75 €	193,75 €
<b>FULL BEAT MADNESS + BUS TRANSFER (Stuttgart, Munich, Salzburg, Vienna)</b>	114,75 €	173,75 €	183,75 €	183,75 €	198,75 €
<b>PAYMENT SCHEDULE</b>		<b>Payment 1</b>	<b>Payment 2</b>	<b>Payment 3</b>	<b>Payment 4</b>
<b>PAYMENT DEADLINE</b>		March 15 <sup>th</sup> , 2019	April 15 <sup>th</sup> , 2019	May 15 <sup>th</sup> , 2019	June 15 <sup>th</sup> , 2019

The respective amount should be paid to: WGS Events UG;

Account No.: 8095990 | Bank code/routing: 60050101 | Bank: BW Bank Stuttgart | IBAN: DE58 6005 0101 0008 0959 90 | BIC/SWIFT: SOLADEST600



## RATENZAHLUNG - EARLY BIRD DEAL-

Gültig für die Registrierung bis 28. Februar 2019

**Hier finden Sie eine Übersicht über die monatliche Zahlungsweise. Bitte folgen Sie den Anweisungen.**

Die monatliche Rate basiert auf dem von Ihnen gewählten Unterkunft und Transport, welche Sie auf unserer Website mit dem Full Beat Madness Paket ausgewählt haben. Alle Zahlungen müssen per Überweisung auf das Konto des Veranstalters erfolgen (zusätzliche Informationen dazu finden Sie auf der nächsten Seite).

### ANLEITUNG:

In der LINKEN SPALTE ("**Paket + Transport**") finden Sie das Full Beat Madness Paket mit verschiedenen Transportarten. Der Preis für den Bustransfer hängt davon ab, welche Stadt Sie für die Abfahrt gewählt haben.

In der RECHTEN SPALTE ("**Art der Unterkunft**") finden Sie die verschiedenen Unterkunftsarten. Bitte beachten Sie auch hier, dass Sie die Unterkunft auswählen, die Sie bei ihrer Registrierung gewählt haben. Wenn Sie beide Spalten zusammenführen, sehen Sie ihre monatliche Rate.

Beispiel 1: Haben Sie **Full Beat Madness** mit **Basic Unterkunft** gewählt, beträgt Ihre monatliche Zahlungssumme 136,25 €.

Beispiel 2: Haben Sie **Full Beat Madness + Bustransfer von Graz** mit **Standard Unterkunft** gewählt, beträgt Ihre monatliche Zahlungssumme 178,25€.

**Bitte beachten Sie, dass ALLE ZAHLUNGEN bis zur gesetzten Deadline bezahlt sein müssen. Wenn die Zahlungsfristen nicht eingehalten werden, fallen zusätzliche Gebühren an. Nach der letzten Zahlung erhalten Sie eine Bestätigung über die gesamte Zahlung.**

<b>PAKET + TRANSPORT</b>	<b>ART DER UNTERKUNFT</b>				
	<b>KEINE UNTERKUNFT</b>	<b>BASIC UNTERKUNFT</b>	<b>BASIC MIT POOL UNTERKUNFT</b>	<b>STANDARD UNTERKUNFT</b>	<b>DOPPELZIMMER-UNTERKUNFT</b>
	<b>MONATLICHE RATE</b>	<b>MONATLICHE RATE</b>	<b>MONATLICHE RATE</b>	<b>MONATLICHE RATE</b>	<b>MONATLICHE RATE</b>
<b>DEPOSIT + SERVICE FEE (PAID AT REGISTRATION)</b>	250,00 €	250,00 €	250,00 €	250,00 €	250,00 €
<b>FULL BEAT MADNESS</b>	77,25 €	136,25 €	146,25 €	146,25 €	161,25 €
<b>FULL BEAT MADNESS + BUS (Villach, Graz)</b>	109,75 €	168,75 €	178,75 €	178,75 €	193,75 €
<b>FULL BEAT MADNESS + BUS (Stuttgart, München, Salzburg, Wien)</b>	114,75 €	173,75 €	183,75 €	183,75 €	198,75 €
<b>RATENZAHLUNGPLAN</b>		<b>Rate 1</b>	<b>Rate 2</b>	<b>Rate 3</b>	<b>Rate 4</b>
<b>ZAHLUNGSFRIST</b>		15. März, 2019	15. April, 2019	15. Mai, 2019	15. Juni, 2019

Bitte überweisen Sie die jeweiligen Beträge auf folgendes Konto: WGS Events UG;  
Account No.: 8095990 | Bank code/routing: 60050101 | Bank: BW Bank Stuttgart | IBAN: DE58 6005 0101 0008 0959 90 | BIC/SWIFT: SOLADEST600